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Zápis č. 4 z jednání zastupitelstva obce Mladkov                          

ze dne 20. 6. 2018 
 

Přítomní zastupitelé: 
Bc. Lada Hejtmánková (1)  Alena Kotyzová (4) - omluvena  Ing. Roman Studený (7) 
Martina Jirčíková (2)   Bohuslav Matouš (5) - příchod 18:15 Teodor Šmok (8) - omluven  

Josef Kalášek (3)   Zbyněk Severýn (6)    Renáta Vágnerová (9) - omluvena 

 

Hlasování zastupitelů: A pro, N proti, Z zdržel se hlasování 

                                        Pokud není uvedeno jinak, ZO hlasovalo jednomyslně. 

 

Ostatní občané: dle přiložené prezenční listiny 
 

Zasedání řídil: místostarosta obce Roman Studený 

 
Po zahájení a uvítání občanů místostarosta obce konstatoval, že je přítomna většina zastupitelů 

obce a zasedání je tudíž schopné usnášení. Jednání bylo řádně a včas svoláno, zveřejněno na úřední 
desce a v souladu se zákonem o obcích.  

 

Pro toto jednání byl navržen a schválen tento program:   

 

A. Volba komisí 

B. Kontrola usnesení 

1. Chodníky 

2. Odborná spolupráce knihovna 

3. Elektronická deska a pasporty 

4. Sběr oleje 

5. Žádost linka bezpečí 

6. Dotace na dopravní auto JSDH 

7. Organizační záležitosti a GDPR 

8. Návrh stanov Sdružení obcí Orlicka 

9. Došlé spisy a žádosti 

10. Dětské hřiště Vlčkovice 

11. Usnesení a závěr   

 

 Z důvodu žádosti občana obce a se souhlasem zastupitelstva obce, byl přesunut bod č. 10. 

Dětské hřiště Vlčkovice k projednání jako první bod jednání. 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání zastupitelstva obce Mladkov. 
 

 

A. Volba komisí  
 

A.1) Komise pro návrh na usnesení byla zvolena ve složení: Josef Kalášek, Martina Jirčíková 

A.2) Ověřovateli tohoto zápisu byli zvoleni: Lada Hejtmánková, Zbyněk Severýn 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje komisi pro návrh na usnesení a ověřovatele zápisu ze zasedání. 

 

Ověřovatelé zápisů z jednání ZO ze dne 26.4.2018 Lada Hejtmánková, Martina Jirčíková nevznesli 

námitek a shledali zápis i usnesení v souladu s průběhem jednání, který stvrdili svými podpisy. 
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B. Kontrola usnesení 
  

44/2018 – sociální bydlení – čeká se na studii 

45/2018 – odeslána žádost na SŽDC, připravuje se realizace 

46/2018 – smlouva podepsána a odeslána 

47/2018 – nabídka odeslána, předložena smlouva o dílo 

48/2018 – souhlas odeslán 

49/2018 – odloženo – další žadatelé 

51/2018 – vyčerpáno cca 4000,- Kč 

52/2018 – objednán GP 

53 - 57/2018 – trvá 

 

 

Činnost OÚ – příprava zateplení obecního úřadu, výběr fasádních prvků, zhotovena poptávka po sekacím 

traktoru, hotový pasport hřbitova – nutno ještě doplnit údaje. 

  

 Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení.     

 

1. Dětské hřiště Vlčkovice 

 Na minulém zasedání bylo navrženo vytvořit jedno dětské hřiště na p.p.č. 19/2 a podpořit to i 

nákupem schválených prvků. Ke starostovi obce se dostala informace o rozporu možnosti navštěvovat 

hřiště v tomto prostoru. Předsedající dal před rozhodnutím možnost diskuze. 

 

p. Z. Severýn – navrhuje vytvořit hřiště u bývalé školy z důvodu předejití budoucím problémům 

p. L. Baláč – vyslovil obavu, aby bylo v prostoru u školy hřiště využíváno a zda je to účelné využití 

finančních prostředků. Hřiště u školy je u silnice, je tam také otevřený septik. 

p. Z. Severýn – jde o to, že se k zastupitelům donesly určité problémy, kterým chtějí předejít 

p. J. Jetmar – není si vědom jakýchkoliv problémů ze strany sdružení, co je to za problém, a nedošlo 

k žádnému jednání 

p. Z. Tomíček – dle jeho názoru se určitě všichni na všem nedohodneme, sdružení fandí a chválí jejich 

činnost. Vzhledem k tomu, že je pozemek pronajmut sdružení, byly bychom první obec, která má hřiště na 

pronajatém pozemku. Je proto názoru, že by vzniklo minimálně morální právo sdružení nakládat s tímto 

majetkem. Objevují se také hlasy, že kdo se nepodílí prací na uvedeném hřišti, nebude mít právo hřiště 

využívat. Ale pozemek u školy je obecní, větší a rovinatější, i když je tam ta silnice, septik a rozbitá brána. 

 p. T. Franke – žádá, aby mu byla objasněna stížnost, případně kdo ji podal. A dále zda se případně 

oplotí hřiště u školy, protože na minulém zasedání starosta řekl, že se s plotem nepočítá. 

p. R. Studený – stížnost písemně podaná nebyla, byla podána zřejmě pouze ústní formou jen starostovi 

obce, který nejmenoval žádného stěžovatele. Navrhuje tedy vrátit se k původní variantě, a to vytvořit 

veřejné dětské hřiště u bývalé školy na p.p.č. 143 a nově vzniklý spolek podporovat finančně jako ostatní 

spolky a akce v obci. Co se týká plotu, je nutné plot vybudovat, bránu opravit a septik zabezpečit. 

 Zastupitelé s tímto návrhem souhlasí a předsedající dává tedy návrh na usnesení.  

  

 Zastupitelstvo obce schvaluje vytvoření dětského hřiště na p.p.č. 143 u bývalé školy 

s vybudováním oplocení, zabezpečením septiku a odhlučněním živým plotem. 

  

2. Chodníky 

 K plánované rekonstrukci chodníků v Mladkově od náměstí k obci se připravuje se stavební 

povolení. Obec obdržela stanoviska ze SUS PaK, které se stavbou souhlasí za splnění podmínek 

uvedených v rozhodnutí. Dále již obdržela obec stanovisko České pošty, která také stanovila určité 

podmínky a také nutnost uzavřít smlouvu o právu provést stavbu v dostatečném předstihu. Také bude 
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nutné dokoupit dotčené pozemky do vlastnictví obce. Doba realizace zatím není upřesněna, protože záleží 

na tom, kdy se bude rekonstruovat silnice. 

 

 Zastupitelstvo obce bere na vědomí stanovisko SUS PaK a stanovisko České pošty. 

 
 K rekonstrukci chodníků předkládá také Pardubická kraj Smlouvu o podmínkách provedení stavby 

„Změna a dostavba chodníků v Mladkově“, které obsahuje podmínky realizace a souhlas se stavbou. 

 
 Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o podmínkách provedení stavby „Změna a dostavba 

chodníků v Mladkově“ s Pardubickým krajem a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy.  

 

3. Odborná spolupráce knihovna 

 Městská knihovna Králíky předkládá obci Dohodu o odborné pomoci, kterou se Městská knihovna 

Králíky se zavazuje poskytovat odbornou pomoc obci Mladkov, resp. její obecní knihovně v oblasti 

nákupu knih do výměnného fondu. Úhrada na základě dohody na nákup knih činí 1072,- Kč. Dohoda se 

uzavírá na do 31.12.2018. 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje Dohodu o Odborné pomoci s Městskou knihovnou Králíky, 

částku na nákup knih ve výši 1072,- Kč a pověřuje starostu obce k podpisu dohody. 

 

4. Elektronická deska a pasporty 

 

 Prostřednictvím Sdružení obcí Orlicko má obec možnost požádat o dotaci ve výši 95% nákladů na 

pořízení strategického plánu, pasportu zeleně, pasportu sportoviště, pasport bytového hospodářství, 

pasport nebytového hospodářství a plán obnovy majetku. Celková částka za všechny dokumenty činí 

255.000,- Kč. 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci prostřednictvím Sdružení obcí Orlicko 

na pořízení strategických dokumentů v celkové částce 255.000,- Kč. 

 

5. Sběr oleje 

 P. Libor Černohlávek předkládá obci Smlouvu o poskytnutí služeb pro sběr a likvidaci odpadu z 

domácnosti – jedlý olej a tuk. Předkladatel zajistí bezplatnou obsluhu sběrných nádob, zajištění nakládky, 

odstraňování, likvidace, dostatečné frekvence odvozu odpadu. Olej a tuk bude nutné ukládat do 

uzavíratelných PET lahví a následně vhozen do sběrných nádob, odvoz bude zajištěn 1x měsíčně. V 

Mladkově je navrženo umístit 3 ks nádob a ve Vlčkovicích 1 ks. Odpad bude odebírán bezplatně. Před 

započetím sběru proběhne informační kampaň pro občany. 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o poskytnutí služeb pro sběr a likvidaci odpadu z 

domácnosti – jedlý olej a tuk a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy. 
 

6. Žádost Linka bezpečí 

 Linka bezpečí žádá obec o připojení se k podpoře Linky bezpečí v roce 2018 a žádají o příspěvek 

na provoz ve výši 5000,- Kč. Předsedající navrhuje poskytnout částku ve výši 2000,- Kč. 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek na provoz Linky bezpečí ve výši 2000,- Kč. 
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7. Dotace na dopravní auto JSDHO 

 MV generální ředitelství Hasičského záchranného sboru České republiky vyhlašuje pro rok 2019 v 

rámci dotačního programu Účelové investiční dotace pro jednotky sboru dobrovolných hasičů obcí výzvu 

JSDH_V2_2019: Pořízení nového dopravního automobilu. V rámci této výzvy lze získat dotaci na 

pořízení nového dopravního vozidla ve výši až 450.000,- Kč. Tato dotace může být dále podpořena 

Pardubickým krajem, tak jak to bylo až dosud ve výši 300.000,- Kč. Vzhledem ke stáří a technickému 

stavu vozidla, místostarosta obce navrhuje podat žádost o dotaci. 

 

pí. L. Hejtmánková – dotazuje se na celkovou cenu vozidla a zda bude i dotace od PaK 

p. B. Matouš – dotazuje se na stáří současného vozu 

p. R. Studený – celková cena vozidla záleží na výběru podvozku, pohybuje se od 1 milionu do 1,5 milionu 

korun, žádost bude podána na cenu 1.150.000,- Kč. Dotace od PaK byla prozatím vždy poskytnuta. Rok 

výroby stávajícího vozidla je 2001. 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na nový dopravní automobil v rámci 

dotačního programu Účelové investiční dotace pro jednotky sboru dobrovolných hasičů obcí. 

 

 Hasičský záchranný sbor Pardubického kraje předkládá ke schválení Smlouvu o bezúplatném 

převodu majetku - hasičské cisterny CAS 32 T 815 do majetku obce. Vozidlo musí být užíváno pro 

jednotku požární ochrany obce Mladkov k zabezpečení požární ochrany v souladu se zákonem č. 

133/1985 Sb., o požární ochraně, ve znění pozdějších předpisů, a souvisejícími předpisy. Obec nesmí po 

dobu 3 let ode dne nabytí platnosti této smlouvy majetek bezúplatně či úplatně převést, vypůjčit, 

pronajmout případně jinak přenechat k užívání jinému subjektu, že není oprávněn jej převést, vypůjčit 

nebo pronajmout jinému subjektu, zřídit k majetku zástavní právo ani zatížit majetek jinými věcnými 

právy třetích osob. 

 

p. T. Franke – dotazoval se, zda je vozidlo funkční 

p. R. Studený – vozidlo v současné době je plně funkční a zařazeno ve výjezdu profesionálních hasičů. 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu majetku a převod CAS 32 

T815 do majetku obce Mladkov a pověřuje starostu obce podpisem smlouvy.  

 

8. Organizační záležitosti a GDPR 

 

8.1.) Stanovení počtu zastupitelů 
 

Zastupitelstvo obce, nejpozději 85 dnů přede dnem voleb do zastupitelstev obcí, stanoví svým 

usnesením počet volených členů zastupitelstva obce na další volební období 2018 - 2022, jak má na 

mysli ustanovení § 67 a § 68 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 

pozdějších předpisů. Zastupitelé se na pracovním jednání dohodli ponechat stávající počet 9 zastupitelů. 

 Zastupitelstvo obce schvaluje 9 zastupitelů obce pro volební období 2018 – 2022.  

   

 

8.2.) GDPR 
 

 V souladu se zajištěním ochrany osobních údajů, předkládá starosta obce zastupitelům na vědomí 

Směrnici k zajištění ochrany osobních údajů, Registr agend obsahující osobní údaje a Strategii ICT - 

analýza rizik zabezpečení informací. Se směrnicí se již seznámili a podepsali ji zastupitelé a zaměstnanci 

obce. 

 Zastupitelstvo obce bere na vědomí Směrnici k zajištění ochrany osobních údajů, Registr 
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agend obsahující osobní údaje a Strategii ICT.   

 

8.3.) Rozpočtové opatření 
 Účetní obce předkládá rozpočtová opatření č. 3/2018 a č. 4/2018. Místostarosta obce seznámil 

přítomné se zněním rozpočtových opatření, které budou přílohou č. 2 zápisu ze zasedání. 

 

 Zastupitelstvo obce bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 3/2018 a č. 4/2018.  

 
8.4.) Účetní závěrka  

 Účetní obce předkládá ke schválení účetní závěrku obce za rok 2017 a závěrečný účet obce za rok 

2017. Obec Mladkov v roce 2017 hospodařila v souladu s rozpočtem obce a rozpočtovými změnami 

schválenými ZO. Místostarosta obce seznámil přítomné s částkami závěrečného účtu, s výší dotací za rok 

2017, výší pohledávek a závazků. Dále seznámil přítomné s výsledkem přezkoumání hospodaření obce. 

Závěrečný účet, účetní závěrka, zpráva o výsledku hospodaření a protokol o výsledku kontroly jsou 

přílohou č. 3 zápisu ze zasedání. 

 

 Zastupitelstvo schvaluje Závěrečný účet obce za rok 2017 bez výhrad. 

 Zastupitelstvo obce schvaluje Účetní závěrku obce za rok 2017 bez výhrad. 

 Zastupitelstvo obce schvaluje Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Mladkov 

za rok 2017 bez výhrad. 

 

9. Návrh stanov Sdružení obcí Orlicka 

 Sdružení obcí Orlicko v souvislosti se zajišťování pověřence GDPR předkládá zastupitelstvu obce 

Úplné znění stanov doplněné o zajišťování těchto služeb. Zastupitelé se s tímto materiálem seznámili v 

rámci přípravy na zasedání obce. Předsedající navrhuje Stanovy v této podobě schválit. 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje Stanovy svazku obcí Sdružení obcí Orlicko. 

 
 

10. Došlé spisy a žádosti 

 

10.1.) Žádost manželů Pospíšilových 
 

 Manželé Pospíšilovi žádají o odkup pozemků p.p.č. 648, 622/6 a dále část pozemku p.č. 22/2 vše v 

k.ú. Vlčkovice z důvodu velmi malého okolního prostoru kolem nemovitosti. Zastupitelstvo prodej 

projednalo na pracovním jednání a z důvodu plánované cesty kanalizace přes tyto pozemky se dohodli 

prodej odložit do skutečného zaměření pozemků. 

   

 Zastupitelstvo obce odkládá prodej pozemků p.p.č. 648, 622/6 a dále část pozemku p.č. 22/2 

vše v k.ú. Vlčkovice.  

 

10.2.) Žádost Zbyněk Malošek 
 

 P. Zbyněk Malošek žádá o prodej p.p.č. 1141 v k.ú. Mladkov o výměře 35 m2 o uvedený pozemek 

žádá z důvodu narovnání majetkových vztahů. Předsedající navrhuje zveřejnění záměru prodeje. 

  

 Zastupitelstvo obce schvaluje zveřejnění záměru prodeje p.p.č. 1141 v k.ú. Mladkov. 

 

10.3.) Smlouva o dílo p. Kasík 
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 Heraldická kancelář „ Dauphin“ p. Stanislav Kasík zasílá smlouvu o dílo k vypracování rešerše o 

historickém znaku obce, navržení obecní vlajky a dokumentace k podání žádosti a její schválení 

podvýborem pro heraldiku a vexilologii Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky a o její 

udělení obci a vypracování žádosti o stanovení obce Mladkova městysem. 

   

 Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o dílo s  Heraldickou kanceláří „ Dauphin“ p. 

Stanislava Kasíka a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy. 

 

10.4.) Žádosti o příspěvek 

 Organizační tým Retrovesničky žádá o příspěvek ve výši 23.000,- Kč k zajištění atrakcí pro děti v 

rámci programu Retrovesničky. 

 O příspěvek žádá také SDH Mladkov k zajištění akce Žehnání praporu a hasičského vozu dne 

30.6.2018. 

 Zastupitelstvo obce toto projednalo na svém pracovním jednání a dohodlo se podpořit každou z 

akcí částkou 15.000,- Kč oproti předloženým dokladům. 

   

 Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek na akci Retrovesnička ve výši 15.000,- Kč, 

bezúplatný pronájem KD Mladkov a veřejných přilehlých prostor. 

 Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek na akci Žehnání praporu ve výši 15.000,- Kč. 

 

10.5.) Žádost oddíl MH 
 

 Oddíl mladých hasičů žádá o příspěvek na letní tábor, který se koná jako každoročně 

v Herolticích. Z oddílu mladých hasičů Mladkov pojede 7 dětí. Zastupitelé navrhují poskytnout dar na 

letní tábor ve výši 3500,- Kč.  

  

 Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí daru ve výši 3500,- Kč na letní tábor mladých 

hasičů. 

 

8. Diskuse 

 

p. R. Studený – v diskuzi oznámil emailové sdělení od zubaře, který sděluje, že po dohodě s Pardubickým 

krajem bude provoz zubní ordinace v Mladkově ukončen k 31.7.2018. Pacienti mohou nadále navštěvovat 

jeho zubní ordinaci v Lanškrouně. Zároveň vyzval přítomné, zda neví o nějaké zubaři, který by v provozu 

ordinace v Mladkově pokračoval. 

p. A. Pávek – dotazuje se, kdy bude uklizen pozemek za garážemi u bytovek a také zahrada, obojí bylo 

projednáváno na minulém zasedání. 

p. R. Studený – tato informace bude předána starostovi obce k zajištění údržby uvedených pozemků. 

p. A. Pávek – dále upozornil, že chybí dopravní značka u přejezdu u nádraží a zda by nebylo dobré 

opravit také mapu u nádraží. 

p. B. Matouš – chybějící dopravní značka je v majetku SŽDC, a byla ulomena firmou svážející dřevo. 

Mohla by se koupit pouze nová hliníková patka na náklad obce. Mapa je majetkem TJ Sport Mladkov a je 

domluvena oprava stříšky. 

 p. A. Pávek – plánované parkoviště za viaduktem je na pozemku SŽDC, zda bylo s nimi jednáno? 

p. R. Studený – jednání se SŽDC proběhlo, výsledek zatím není znám. Parkoviště by mohlo být také 

v malém rozsahu za přejezdem. 

p. J. Kosek – dotazoval se, jak to vypadá s lavičkou a úpravou u Smirčího kříže, kterou se starostou obce 

projednával. 

p. R. Studený – bude tlumočeno starostovi obce  

p. A. Pávek – kdy se bude upravovat pozemek u školy a přilehlá zahrada v majetku obce 

p. R. Studený – úprava pozemku před školou, vybudování chodníku je v plánu, hledá se zhotovitel akce 

p. T. Franke – ještě jednou se dotazoval, kdo byl stěžovatelem a proč nebyla předána informace o 
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stěžovateli zastupitelům? 

p. R. Studený – informace předána nebyla, doporučil navštívit starostu obce a zeptat se ho osobně. 

p. L. Baláč – vznesl dotaz, zda by nebylo možné osadit retardéry u plánovaného hřiště spolku. 

p. R. Studený – bude nutné zjistit, kdo povoluje umístění retardérů a podat žádost a poté je můžeme 

osadit. 

pí. M. Kosková – dotazovala se, zda se bude uklízet pozemek u křižovatky ve Vlčkovicích až po jeho 

zaměření. 

p. R. Studený – ano, po zaměření bude pozemek uklizen na náklady obce 

p. S. Hrudka – zajímal se o funkčnost služby infokanál a proč nejsou zasílány informace o přerušení 

dodávky elektřiny. Dále upozornil na problém s kontejnery, které plní projíždějící řidiči a zda je by 

nebylo možné je přemístit na jiné místo. 

p. R. Studený – do současné doby obec využívala dvě tyto služby SMS Infokanál a SMS zprávy. Nyní 

dochází k aktualizaci služeb v souvislosti s GDPR a zřejmě si do budoucna ponechá jen jednu službu. Co 

se týká rozesílání informací od ČEZu, některé informace ČEZ vůbec obci nezasílá a řeší to rozmístěním 

po sloupech, zkusíme domluvit zasílání těchto informací i na obec, aby mohly být rozesílány infokanálem. 

Na přemístění kontejnerů je nutné nejdříve najít vhodné místo ve spolupráci s občany. 

p. O. Doležal – upozornil na havarijní stav komunikace okolo kravína směrem na Studené, obec by měla 

zajistit opravu této cesty. 

p. R. Studený – cesta není v majetku obce, pouze její část, takže není možné vynakládat finance na její 

opravu 

p. B. Matouš – bylo jednáno i s druhým majitelem, který ovšem sdělil, že finance na opravy cest má již 

vyčerpány 

p. M. Jirčíková – ve Vlčkovicích jsou i jiné cesty, které jsou více využívány a potřebovali by opravu.  

p. O. Doležal – ve Vlčkovicích nezastavují některé dálkové spoje, které dříve zastavovaly. 

p. R. Studený – mohlo to být způsobeno změnou jízdního řádu, obec je dostává k připomínkám, ale 

bohužel z řad občanů moc připomínek nebývá. A v případě, že se pošlou připomínky, tak ještě není jisté 

zda budou akceptovány, zásadní slovo má provozovatel. 

 

 
Po vyčerpání bodů jednání byl přednesen souhrn usnesení, který přednesla paní Martina 

Jirčíková a usnesení zastupitelstva obce tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu.  

 

 

Ověřovatelé zápisu:                   Starosta obce: 
 

 

Lada Hejtmánková              Teodor Šmok        
 

 

Zbyněk Severýn 

 

 

 

Zasedání bylo zahájeno v 18:00 hod. 

Zasedání bylo ukončeno ve 20:25 hod. 

 

 
Zapsal: Roman Studený 

 
 
Příloha č. 1 – Usnesení zastupitelstva obce 
Příloha č. 2 – Rozpočtové opatření č. 3,4/2018 
Příloha č. 3 – Závěrečný účet, účetní závěrka, zpráva z přezkoumání hospodaření obce 
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Příloha č. 1. k zápisu ze zasedání zastupitelstva obce Mladkov ze dne 20. 6. 2018:  
 
 
U S N E S E N Í 
 
Zastupitelstvo obce:  
 

a) schvaluje usnesením číslo: 
 

60/2018 – program jednání zastupitelstva obce 
   

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 5-0-0 
 
61/2018 – ověřovatele zápisu paní Ladu Hejtmánkovou a pana Zbyňka Severýna a do komise 
pro návrh usnesení pana Josefa Kaláška a paní Martinu Jirčíkovou.  
   

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 5-0-0 
 
62/2018 – vytvoření dětského hřiště na p.p.č. 143 u bývalé školy s vybudováním oplocení, 
zabezpečením septiku a odhlučněním živým plotem. 
 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
64/2018 – Smlouvu o podmínkách provedení stavby „Změna a dostavba chodníků v Mladkově“ 
s Pardubickým krajem. 
  

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
65/2018 – Dohodu o Odborné pomoci s Městskou knihovnou Králíky, částku na nákup knih ve 
výši 1072,- Kč.  
 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 

66/2018 – podání žádosti o dotaci prostřednictvím Sdružení obcí Orlicko na pořízení 
strategických dokumentů v celkové částce 255.000,- Kč. 
     

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
67/2018 – Smlouvu o poskytnutí služeb pro sběr a likvidaci odpadu z domácnosti – jedlý olej a 
tuk  

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 

68/2018 – příspěvek na provoz Linky bezpečí ve výši 2000,- Kč. 
 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 

69/2018 – podání žádosti o dotaci na nový dopravní automobil v rámci dotačního programu 
Účelové investiční dotace pro jednotky sboru dobrovolných hasičů obcí.    
    

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
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70/2018 – Smlouvu o bezúplatném převodu majetku a převod CAS 32 T815 do majetku obce 
Mladkov  
 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
71/2018 – schvaluje 9 zastupitelů obce pro volební období 2018 – 2022.  

 
Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 

 
74/2018 – Závěrečný účet obce za rok 2017 bez výhrad.   
  

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
75/2018 – Účetní závěrku obce za rok 2017 bez výhrad. 
   

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
76/2018 – Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Mladkov za rok 2017 bez výhrad.
   

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
77/2018 – Stanovy svazku obcí Sdružení obcí Orlicko. 
   

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
79/2018 – zveřejnění záměru prodeje p.p.č. 1141 v k.ú. Mladkov. 
 
 Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
80/2018 – Smlouvu o dílo s Heraldickou kanceláří „ Dauphin“ p. Stanislava Kasíka. 
 
 Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 

 
81/2018 – příspěvek na akci Retrovesnička ve výši 15.000,- Kč, bezúplatný pronájem KD 
Mladkov a veřejných přilehlých prostor. 
 
 Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
82/2018 – příspěvek na akci Žehnání praporu ve výši 15.000,- Kč. 
 
 Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
83/2018 – poskytnutí daru ve výši 3500,- Kč na letní tábor mladých hasičů. 
 
 Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
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b) bere na vědomí usnesením číslo: 
 

63/2018 – stanovisko SUS PaK a stanovisko České pošty. 
 
 Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
72/2018 – Směrnici k zajištění ochrany osobních údajů, Registr agend obsahující osobní údaje 
a Strategii ICT.  
  
 Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
 
73/2018 – Rozpočtové opatření č. 3/2018 a č. 4/2018. 
 
 Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
 
 

c) odkládá usnesením číslo: 
 

78/2018 – prodej pozemků p.p.č. 648, 622/6 a dále část pozemku p.č. 22/2 vše v k.ú. Vlčkovice.
  
 Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 6-0-0 
 
 
 

d) pověřuje starostu obce: 
 

- k podpisu Smlouvy o podmínkách provedení stavby „Změna a dostavba chodníků v 
Mladkově“  

- k podpisu Dohody o Odborné pomoci S Městskou knihovnou Králíky 
- k podpisu Smlouvy o poskytnutí služeb pro sběr a likvidaci odpadu z domácnosti 
- k podpisu Smlouvy o bezúplatném převodu majetku 
- k podpisu Smlouvy o dílo s Heraldickou kanceláří 
 
 

 
 

Starosta obce:        Místostarosta obce:  
 

Teodor Šmok                                      Ing. Studený Roman 

 

 

 

 

 

 

Vyvěšeno na úřední desce dne:  
Sejmuto z úřední desky dne:  


